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Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
21.02.2023 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aya og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: 
Tine Johansen, men Jeanne var der som suppleant i 
stedet for Tine fra KKFO.  
Aya og Emma, elevrådsrepræsentanter 

Vedhæftet  Bilag – Svar fra kontaktforældre 
 

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
Dagsorden godkendes.  

 
 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra elevråd/lærer/pædagoger Elevråd/CR/TJ 

Referat: 
 
KKFO´en har haft en god uge 7 med hygge og ture.  
Før vinterferien var der en god fastelavnsdag i samarbejde mellem skole og KKFO.  
Der er LEGO uge i denne uge. 30. april er der sidste dag for vores tredje årgang, og 
som en del af dette er, at tredje årgang er medhjælpere i TRYK16 på skift.  
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Der er TOPI i marts.  
Der er gang i at gøre klar til påskeaktiviteter og naturligvis også til modtagelse af de 
nye børn.  
 
Udskolingen har afviklet terminsprøver i uge 3, og det har været både ottende og 
niende årgang. Eleverne i udskolingen har også været i brobygning. Sjette årgang skal 
på rådhuset og præsentere deres nytårstaler.  
Der kommer en periode med lejrskoler for de forskellige årgange – startende med 
niende årgang i næste uge. Syvende årgang får besøg af 75 elever fra Sverige.  
Afgangsprøverne venter også snart om hjørnet – også for de praktisk/musiske fag.  
 
Elevrådet har brugt tid på at etablere et mini-elevråd for 1.3. årgang.  
Ligeledes har elevrådet været med i rundvisningen af borgmesteren.  

 

 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Personale – sygefravær 
Regnskab for 2022 skal godkendes 
Budget for 2023 godkendelse 
Pædagogisk Aften for medarbejderne 
Referat: 
Der opstartes den nationale trivselsmåling i denne uge. Der afvikles også 
trivselsmåling for skolens personale. Der er gang i processen omkring 
sammenlægning af klasserne på første årgang.  
Der er kommet nye skemaer for hele skolen på baggrund af en større rokade. Fjerde 
årgang har i den forbindelse fået nye matematiklærere.  
Skolen har haft besøg af borgmesteren til rundvisning og en god snak om skolens 
hverdag med mere. Elevrådets forperson gjorde det rigtig godt.  
Skolen og KKFO´en opretter snarest en Instagram-profil.  
 
Lotte fremviste sygefraværet og det er sammenlignet med sidste år faldende. Det er 
gældende både for kortidsfravær og langtidsfravær. Det systematiske arbejde med 
arbejdsmiljø, opfølgning med mere synes at bære frugt.  
 
I denne uge er der forældremøde for skolestartere. Der har været afholdt flere 
forældremøder og rundvisninger i forbindelse med indskrivningsperioden. Som 
tallene ser ud pt bliver der to klasser til det kommende skoleår. Der er dog som altid 
en vis usikkerhed forbundet heri.  
 
Regnskabsåret 2022: Der forventes et underskud på 1,4 millioner.  
Der er et merforbrug på fratrædelser, lejrskoler, vikardækning og ufinancierede 
støttefunktioner. På driften er der ligeledes et merforbrug, hvor vedligehold fylder 
mest. Der er indkøbt materialer til opstarten af PLC, der også udgør en del af 
merforbruget. Der er kommet ny økonomikonsulent som sammen med skolens leder 
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er nysgerrig på, hvor de forskellige udgifter konteres. Det er et ønske fra bestyrelsen, 
at der arbejdes videre med dette punkt.  
Bestyrelsen godkender fremlæggelsen af regnskabet og regnskabet for 2022.  
 
Budgettet for 2023:  
Der budgetteres med et underskud på 1,5 millioner fra kalenderårets start. Elevtallet, 
antallet af medarbejdere samt investeringer i skolegården er forklaringen bag 
underskuddet.  
Lotte fremlagde for bestyrelsen en række besparelser, der skal være medvirkende til at 
årsresultatet går i nul. Disse besparelser præsenteres for skolens MED i løbet af foråret.  
 
Bestyrelsen godkender budgettet.  
 
 
Pædagogisk aften:  
Der har været afholdt pædagogisk aften, hvor der er blevet arbejdet videre med 
skolens værdigrundlag. Skolens værdier er: Trivsel, fællesskab og fordybelse.  
Der er arbejdes videre med skolens værdier.  
Den pædagogiske aften var med deltagelse af bestyrelsens forperson.  
Det var en god, faglig og energifyldt aften. Bestyrelsens forpersoner sender store roser 
personalets vej i forbindelse med det store engagement på den pædagogiske aften.  

 

Punkt 4 10.min. 
B 

Nyt fra KKFO MU 

Bestyrelsen skal godkende - Princip for KKFO’ens virksomhed 
Magnus eftersender oplægget. 

Referat: 
Princippet for KKFO´ens virksomhed godkendes af bestyrelsen.  

 
 

Punkt 5 10 min. 
O 

Forældrekaffe/datoer for 
skolestarterforældremøder datoer med til 
bestyrelsen 

SP/LL 

Referat: 
Lotte laver en Doodle, hvor bestyrelsesmedlemmer byder ind i forhold til 
”morgenkaffe-møder”.  
Der er forældremøde for skolestarterforældre på torsdag, hvor Simon også deltager.  
Der er ligeledes møder med de nye forældre i april og i juni. Søren og Mette deltager 
på mødet i april. Ellen og Simon deltager på mødet i juni.  

Punkt 6 5 min. 
D/B 

Deltagelse i  Østerbro Lokaludvalg, Børne- og 
Ungdomsudvalget som suppleant 

SP 
 

 

Referat: 
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Det blev besluttet at forperson Simon Pedersen stiller op som suppleant i Østerbro 
Lokaludvalg og som deltager i fagudvalget Familie, Børn og Unge, på vegne af alle 
elever, forældre og ansatte på Randersgades Skole. 

 

Punkt 7 10 min. 
O 

Forældrebestyrelseskursus 19 januar 2023 
Dialogmøde den 30. januar 

SP 

 
Referat: 
Simon orienterede bestyrelsen om de i overskriften beskrevne møder.  
På forældrebestyrelseskurset blev udleveret en givende bog, hvor bestyrelsen kan 
hente inspiration Der var også erfaringsudveksling mellem skoler og bestyrelser.  
På dialogmødet var der oplæg, diskussioner og erfaringsudvekslinger. På mødet var 
der også deltagelse af børne- og ungeborgmesteren.  
Randersgades Skole var til begge møder godt og flot repræsenteret.  

 

Punkt 8  15 min. 
Opsamling 

Kontaktforældre tilbagemeldinger Søren 

Se vedhæftede bilag 

Referat:  
Der er på baggrund af ti besvarelser kommet en god række inputs i forhold til 
kontaktforældrenes rolle og ligeledes ideer til det fremadrettede arbejde både for 
bestyrelse og for skole.  
 
På næstkommende møde fastsættes datoen for fælles forældremøde, hvor der blandt 
andet aflægges bestyrelsens beretning.  

 
 

Punkt 9 10 min. 
D 

Drøftelse af kommunikationen i bestyrelsen 
- Bl.a. platform Aula eller Outlook 

Mette 

 
Referat: 
Kommunikationen i bestyrelsen fastholdes på AULA.  
Der oprettes en ny tråd ved nyt møde, nyt referat etc.  

 

Punkt 10 10 min. 
O 

Go-green – en orientering om hvor projektet er. LL 

 
Referat: 
Der er oprettet en arbejdsgruppe på skolen. Formålet med arbejdet er, at gøre skolen 
grønnere, udvikle skolegårdens biodiversitet, tilføre mere grønt og udvikle 
læringsrummet med mere.. Arbejdsgruppen/skolen har indgået samarbejde med 
Tagtomat om projektet.  
Projektet opstartes i løbet af foråret. Sideløbende skal der laves fondsansøgninger. 
Bestyrelsen bliver involveret i dette.  
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Det foreslås, at porten også indtænkes i mere grønt og at den bliver mere 
indbydende. Der er allerede på skolen nedsat et ”port-udvalg”.  

 

Punkt 11 20 min. 
D 

Skole udviklingssamtaler LL 

Se vedhæftede bilag 
En snak om proces og forløb 
Referat: 
Punktet udskydes til næste møde.  
 

 

  Kommende punkter  

Skole-hjem samarbejde principper  

Principper for Digitale platforme og redskaber 

Princip for fællesarrangementer for eleverne i skoletiden herunder lejrskole, praktik 
m.m. 
Valg af bestyrelsesrepræsentant til forældrerådet i KKFO 

 
 


